
From: Стоян Грозев <s.grozev@burgascouncil.org> 
5ent: 16 юли 2024 г. 9:37 
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5ubject: Fwd: Изсичане на дървета по Гладстон 

Fo11ow Up F1ag: Fo11ow up 
F1ag Status: Flagged 

3дравейте, г-н Хаджиянев, 

по-долу препращам още един сигнал за премахването на дърветата по ул. 

Гладстон. 

С уважение, 

С. Грозев 

Оригинално писмо 

3аглавие: Изсичане на дървета по Гладстон 

Дата: 2024-07-12 09:25 
От: с      с                                   
До: s.grozev@burgascouncil.org 
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Уважаеми г-н Грозев! 

Обръщам се към вас като председател на 

комисия по Околна среда и имам 

запитване? 

Възможно ли е и има ли вариант 

дърветата пред Гладстон 62 от вида "Южна копривка" да не бъдат изсичани тъv`i като скоро там ще почнат 

ремонти?Дърветата са млади,около 50г.,а този вид живее до 600 г.,кореновата им система е добра и не 

надигат тротоарите и ако има такъв проблем лесно се отстранява,предпазват земята от ерозия,имат хубави 

корони и предпазват асфалта и тротоарните плочки от прегряване,като създават хладина и комфорт,на 

живущите и пешеходците лятно време,пречистват въздуха и обират уличния пръхоляк. 

С уважение:Д                        
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